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1/4 頁
Quarter

Page

HK$4,790

HK$8,140

HK$13,600

HK$10,870

HK$6,180

HK$2,660

HK$1,920

以雙語（中文 /英文）刊載貴機
構的資料於《香港職安健產品及
服務指南 2026》電子書版內及
網頁版中，並提供超連結功能，
讓讀者直接連結到貴機構網頁。

Your company information will be 
published in bilingual (Chinese /  
English) at the e -book "Hong 
Kong OSH Products and Services 
Directory 2026" and at the website 
www.safetydirectory.hk. Both 
the e-book and website have a 
hyperlink directing clients to your 
company's website.

修改費用：在出版後，每一宗網上版公司名錄或長型廣告的資料修改，需繳付港幣 200元；每一宗電子書版資料的資料修改，需繳付港幣 1,200元。
Revision Charge: After publication, each revision on company listing on the website or e-long banner will be charged HK$200; each revision on e-book will be charged HK$1,200.

公司名錄
COMPANY LISTING

網上版廣告
E-BANNER

61 高 X 155 闊（毫米）
61 Height X 155 Width (mm)

單色 1 Color

電子書 e-book

160 高 X 800 闊 （像素）
160 Height X 800 Width (pix)

250 高 X 250 闊 （像素）
250 Height X 250 Width (pix)

300 高 X 300 闊 （像素）
300 Height X 300 Width (pix)

250 高 X 250 闊 （像素）
250 Height X 250 Width (pix)

於電腦或平板顯示屏的廣告尺寸
Banner size when viewed on 

computer/tablet screens

半頁 Half Page

於智能電話顯示屏的廣告尺寸
Banner size when viewed on smart phones

電子書版 彩色廣告
E-BOOK 4-COLOR ADVERTISEMENT

3 個月 Three Months 3 個月 Three Months

1 年 One Year

6 個月 Six Months

來稿規格
Material Specification

（只接受電子檔案 Electronic format only）

檔案格式 Format

影像解像度 Resolution

色彩模式 Colour

PDF, AI

300 dpi

CMYK

全頁 Full Page

價值 Value up to HK$1,920

免費附送「公司名錄」
With Company Listing free of charge 

訂位表格
Booking Form

請於下列適當位置加上「   」號 Please put a "     " in the following appropriate box

140 高 X 103 闊 （毫米）
140 Height X 103 Width (mm)

HK$2,394

140 高 X 210 闊 （毫米）
140 Height X 210 Width (mm)

HK$4,311

HK$1,728
285 高 X 210 闊 （毫米）
285 Height X 210 Width (mm)

HK$7,326

HK$5,562

HK$9,783

HK$12,240

網頁版公司名錄
COMPANY 

LISTING 
IN WEBSITE

方型廣告
SQUARE BANNER

長型廣告
LONG BANNER

HK$3,870
HK$4,300

6 個月 Six Months

HK$6,795
HK$7,550

1 年 One Year

HK$8,505
HK$9,450

最受歡迎 Most Popular

www.safetydirectory.hk20262026 Hong Kong OSH Products & Services Directory
香港職安健產品及服務指南

首次訂位可享 9 折，舊客可享 85 折。同時訂購 2 項廣告服務，全單額外 9 折。
提供動力操作升降工作台（含安全合規格設計）*的產品或服務供應商更可享高達 5 折優惠。

（此優惠不能與其他優惠同時使用）

* 工作台附加要求：動力操作升降工作台需要安裝輔助防護裝置，包括實體屏障 、感應裝置（在偵測到固定結構 / 障礙物時會自動啟動並停止 
 工作台進一步移動）或接近傳感裝置（當太接近固定結構 / 障礙物時會發出視聽警告訊號）等 。

Get 10% off for your first order, 15% off for loyal customers. Extra 10% for any orders 
which covering 2 advertising services. Suppliers offering products or services related 
to powered elevating work platforms (including safety-enhanced designs)* can enjoy 
discounts of up to 50%. (This offer cannot be used in conjunction with any other offer)

* Additional requirements for work platform: Power-operated elevating work platforms should be installed with secondary guarding device(s), 
such as physical barrier, sensing device (that can automatically activate to stop the further movement of the work platform when detecting a 
fixed structure/obstacle) or proximity sensing device (that send out an audio-visual warning signal when the work platform is too close to a 
fixed structure/obstacle).

Suppliers applied for 2nd OSH Inno Expo 
could get extra 10% off on whole order 
(*Valid proof must be presented. This offer cannot be 

used in conjunction with any other offer)

有意申請為第二屆職安健創科博覽參展
商更可獲額外全單 9 折 *

(* 需出示有效證明文件， 此優惠不能與其他優惠同時使用 )

Suppliers offering products or services Suppliers offering products or services 
related to Innovative OSH Technologies related to Innovative OSH Technologies 

can enjoy a 30% discountcan enjoy a 30% discount
(This offer cannot be used in conjunction (This offer cannot be used in conjunction 

with any other offer)with any other offer)

職安健創科產品服務供應商限定：  職安健創科產品服務供應商限定：  
 全單 7 折！ 全單 7 折！

( 此優惠不能與其他優惠同時使用 )( 此優惠不能與其他優惠同時使用 )



請以正楷填寫，填妥表格後請電郵至：tinky@esacom.digital
Please �ll in block letters. The completed order form should be emailed to : tinky@esacom.digital

* 本公司明瞭並同意遵守「香港職安健產品及服務指南 2026」廣告價目表內所載之刊登廣告條款。 
   We have read the Conditions of Advertisement Placements in “Hong Kong OSH Products & Services Directory 2026” Rate Card and agree to abide by them.

公司名稱（中文）:

有關本次廣告訂位事宜聯絡人資料 Contact Information for Advertisement Booking Issue:
（如與上述不同 If di�erent from above）

公司地址（中文）:

Company Name (Eng): 

Company Address (Eng): 

電話 Tel: 傳真 Fax:

網址 Website: 

公司資料  Company Particulars （請以中╱英文填寫 Please fill in Chinese and English）

業務聯絡人 Contact Person for Business Purposes: 

電郵 Email:

聯絡人 Contact Person: 

(Eng)（中）

商業登記證號碼 Business Registration No.: 

收集個人資料聲明：

業務類別 Service Type:（中）

1.你向職業安全健康局 (「本局」)所提供的資料，包括《個人資料 (私隱 )條例》
所指的個人資料，只會用於與本局活動相關的用途。

2.為讓你得知本局的最新活動，本局將使用你的個人資料，包括你的姓名、電
話號碼、通訊和電郵地址，向你提供本局有關職業安全健康的訓練課程、活
動、服務及其他有關職業安全健康的資訊。你的個人資料亦可能被用作本局
之研究及統計用途。

3.你可選擇是否同意接收上述資訊。若不同意的話，請於下列拒收資訊一欄之
空格內加上     號。*

4.你可以要求查閱、改正或刪除你的個人資料。有關申請須以書面向本局提出，
請電郵致 oshc@oshc.org.hk。

5.本局有權將你的資料轉交予其他機構，以協助處理包括但不限於報名、聯絡、
刊登廣告等事宜，有關資料只會用於相關事宜。

(Eng)

電話 Tel: 

*  本人不同意日後接收由職業安全健康局發出其課程、活動、服務和相關
的資訊。

傳真 Fax: 電郵 Email:

訂位及截稿日期 Booking & material deadline     

6/2/2026

為了方便讀者查詢資料，公司名錄按產品或服務性質分類，請選擇下列其中一項類別：
Companies are categorized by their products and services nature, please choose one type only from below: 

產品 Products: A B 服務 Services:

C 組織 Organisations:

A5. 醫療及健康護理設備  
(包括防疫用品 ) 
Medical & health care 
equipment (including 
anti-epidemic products)

A6. 防火設備 
Fire protection equipment

A8. 健體器材 
Fitness Equipment

B1. 教育及訓練 
Education & training

B2. 安全顧問及認證 
Safety consultancy & certi�cation

B4. 清潔、消毒及防蟲 
Cleaning, disinfection & pest control

B3. 醫療及治療 
Medical & therapeutic

Personal Data Collection Statement:

1. The information you provide to the Occupational Safety & Health Council (the "Council"), including any personal data as de�ned 
in the Personal Data (Privacy) Ordinance (the Ordinance), will be used solely for purposes related to the activities of the Council.

2. To keep you informed of the Council's latest activities, the Council shall use your personal data, including your name, 
telephone number and correspondence and email addresses, to provide you with updates in relation to our training courses, 
events, services and other occupational safety and health related information. Your personal data may also be used for our 
research and statistical purposes. 

3. You are free to decide whether you wish to receive such information. If you choose not to do so, please put a tick 
in the box below.* 

4. You may make data access requests, data correction requests and data erasure requests to the Council in relation to your 
personal data. If you wish to do so, please submit a written requests and email to oshc@oshc.org.hk.

5. OSHC has the right to share the information of participants with organizations for assisting the matters including but 
not limited to application, liaison, advertisement arrangement of the directory, etc. All information will be used solely for 
purposes related to the Expo.

*  I do not wish to receive any information from the Council in relation to its training courses, activities, services other 
related information.

www.safetydirectory.hk

A1. 個人防護設備及安全設備
PPE & safety equipment 

A2. 物料處理、上落及儲藏設備 
Material handling, access & 
storage equipment 

A4. 工業機械 
Industrial machinery

C1. 專業團體 
Professional bodies

C2. 政府機構及法定組織 
Government and 
statutory bodies

C3. 商會 
Trade association

B5. 身心健康顧問及輔導 
Wellness & counselling

B6. 循環再造及廢料處理 
Recycling & waste treatment

B7. 職安健產品及材料檢測 
OSH Certi�cation and Testing

B8. 創新及安全科技服務 
Innovation and safety technology service

A7. 辦公室人體工效設備 
O�ce ergonomics equipment

A3. 環保及循環再造產品 
Environmental & recycled 
products

銷售產品及提供服務 (請簡單列出，最多 8 項服務 ) Products and services provided (Please list not more than 8 types of services or products) 

中文 (不多於 10字 )   English (No more than 5 words) 中文 (不多於 10字 )   English (No more than 5 words) 

1. 5.

2. 6.

3. 7.

4. 8.

授權人士簽署及公司印鑑 Authorized Signature with Company Chop 日期 Date



www.safetydirectory.hk

申請備註︰廣告客戶必須提供認可之證明文件，包括相關證書、商業登記證、市場調查報告、業務簡介、檢測結果及報告等，以核實廣告內容上所提
及之職安健產品及服務的標準及認證資料正確。若未能提供有關證明文件，出版人有權取消刊登廣告而不必作出任何賠償。

Note: Advertisers are required to provide true copy of all certi�cates, business registration, marketing research report, company pro�le, laboratory reports, test 
results, other proof and documents valid and e�ect relating to any standard or accreditation for the products, merchandise, and services which include in the 
advertisements. If the Advertisers fail to provide the relevant document(s) for veri�cation, the Publisher reserves the right to decline the advertisement and 
shall not be liable for any compensation.

訂位及截稿日期 Booking & material deadline     

付款 Payment
1. 請填妥訂位表格後連同支票抬頭「ESA Communications Limited」，寄回香港觀塘鴻圖道 35號天星中心 18樓 B室。

Please complete the booking form and send with a cheque made payable “ESA Communications Limited” to Unit B, 18/F, Fun Tower,  
35 Hung To Road, Kwun Tong, Hong Kong. 

2.  若訂位時間緊逼，可先傳真表格，刊登費用必須在七天內郵寄至廣告代理方可作實。所有廣告及公司名錄必須先獲繳清款項，本局   
方會刊登。 
In case of urgency, please fax the booking form for space reservation. An original booking form together with all advertising fees must be 
sent to the Advertising Agency subsequently within seven days for �nal con�rmation. 

3.訂位詳情如有更改，必須在 2026年 2月 6日前以書面通知作實。
Changes of booked details should be made to the Advertising Agency in writing on or before 6 February 2026.

刊登廣告之條款 Conditions of Advertisement Placements
1.  出版人保留拒絕刊登或不予刊登任何廣告之權利。 

  The Publisher reserves the right to decline or withhold publication of any advertisement. 

2.  廣告客戶必須向出版人提供證明文件以核實廣告內容並簽署承諾書，有需要時廣告客戶須按照要求修改廣告內容。若未能提供有關證明文件，出版人有權取消刊登廣告

而不必作出任何賠償。

  The Advertiser should provide relevant document(s) for the veri�cation upon request and sign the letter of undertaking. If the Advertisers fail to provide the relevant document(s) 

for veri�cation, the Publisher reserves the right to decline the advertisement and shall not be liable for any compensation. 

3. 廣告客戶須在價目表內標明的截稿日期或之前提交電子檔案。出版人將不會因廣告物料損毀或遺失而作出任何賠償。

  The electronic �les of advertising material shall be delivered to the Advertising Agency on or before the deadline as stipulated on the Rate Card. The Publisher shall be under no 

liability for any damage or loss of such material. 

4. 廣告客戶若未能如時提供廣告稿件予以刊登，出版人有權取消其訂位位置，而廣告客戶仍需支付廣告費用。 

  In the event of late delivery or non-delivery of advertising material, the Publisher shall have the right to �ll in the space booked for by whatever means it deems �t and the 

Advertiser shall still be liable for full payment. 

5.  凡廣告客戶或其代理在本指南所登廣告涉及侵犯專利權證、註冊設計、註冊版權或註冊商標、譭謗、侵犯私隱權而導致職業安全健康局可能須承擔或須給付損害賠償、

罰款、訴訟費及有關費用事情，廣告客戶須全數賠償職業安全健康局，使之免受任何損失。

  The Advertiser shall indemnify the Occupational Safety and Health Council against all damages, penalties, costs and expenses to which the Council may become liable or may 

reasonably pay as a result of insertion of any advertisement either by the Advertiser or any agent of the Advertiser in the Directory which involves the infringement of any letters 

patent, registered design copyright or trademark, claims or suits for libel, violation of right of privacy. 

6.  廣告客戶必須保證刊登之廣告沒有違反任何適用於香港特別行政區之法律、規則及規例。凡因刊登該廣告而使職業安全健康局及其廣告代理招致索償或其他任何形式之

損失，廣告客戶須賠償職業安全健康局及其廣告代理。 

  The Advertiser must ensure that the contents of the advertisement are in accordance with the laws, provisions and rules applicable in Hong Kong Special Administrative Region. 

The Occupational Safety and Health Council and its authorized advertising agent are indemni�ed by the Advertiser against all claims and losses arising in any manner whatsoever 

from or in consequence of the publication of any material supplied by the Advertiser.

7. 凡廣告合約，一經確認，即作實論，不得取消。否則，廣告客戶須補償職業安全健康局因取消刊登廣告而蒙受之全部金錢損失。

 Bookings for advertisements are non-cancelable. Otherwise the Advertiser is liable for compensating the Council for all �nancial losses arising from any cancellation. 

8. 廣告客戶須遵從有關廣告來稿標準及其他一切刊登在廣告價目表內的要求。 

 Advertisement materials must conform to the production and quality speci�cations and any other requirements stipulated or referred to the Rate Card.

訂位專線 Booking Enquiries

ESA Communications Limited

廣告代理 Advertising Agency 

香港觀塘鴻圖道 35號天星中心 18樓 B室    Unit B, 18/F, Fun Tower, 35 Hung To Road, Kwun Tong, Hong Kong

tinky@esacom.digital3529 3288 黃小姐   Ms Tinky Wong 8147 0801

中國香港北角馬寶道 28號華匯中心 19樓 19/F, China United Centre, 28 Marble Road, North Point, HKSAR, China
電話 Tel：(852)2739 9377 傳真 Fax：(852)2739 9779 電郵 Email：oshc@oshc.org.hk 網址Website：www.oshc.org.hk 

OSHC HK

6/2/2026


